

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

Circular No. 20065

7th April, 2021

Dear Parents/Guardians,

S4-S5 Parents' Day through Microsoft Teams

With reference to the EDB letter concerning arrangements of classes after Easter dated 29th March, 2021, in order to minimize social contact and avoid crowd gatherings, schools at this stage should not organise mass events such as parents' day, open days, etc.

In this connection, S4-S5 Parents' Day scheduled on 17th April, 2021 will be conducted online. S4-S5 form teachers and assistant form teachers will discuss the performance of their students with parents through Microsoft Teams.

Parents should ask their children to sign in Microsoft Teams at scheduled time to meet with their form teacher or assistant form teacher. Students should also join the meeting with their form teachers or assistant form teacher.

The student reports will be distributed to S4 and S5 students before the Parents' Day. Students should pass the report on to their parents.

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

20065

敬啟者：

有關以Microsoft Teams進行中四及中五級家長日事宜

教育局於2021年3月29日致函全港學校，通知學校復活節假期後上課安排及措施。根據信函，為減少社交接觸和人群聚集，學校在現階段不應舉行大型活動，如家長日、畢業禮等。

因此2021年4月17日中四及中五級家長日將以網上形式進行。中四及中五級班主任/副班主任將透過Microsoft Teams視像會議與家長面談，討論學生表現。家長請提醒學生按編定時段登入Microsoft Teams，與家長共同出席視像會議。

學生成績將於家長日前派發給學生轉交家長。

如有疑問，歡迎致電校務處查詢(電話27118175)。

此致
中四及中五級家長

陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

2021年4月7日